
Haabneeme Kooli hoolekogu koosoleku protokoll, 24.08.2024 
Koosolek algas 18.00. 
 
Osalesid Marju Aolaid (vallavalitsus), Elle-Riin Ulfsak (õpetajate esindaja), Riin Peeters (külaline), 
Lilian Jõesaar (külaline), Tiina Pukk (külaline), Laura-Lisett Lugu (õpilaste esindaja), Rainer 
Rohtla (3. klassid), Juta Rahkema-Praks (5. klassid), Merle Nestra (6. klassid), Ave Kang (7. 
klassid) 
 
Koosoleku päevakord:  
1. Kokkuvõte 2022./2023. õppeaastast 
2. Kooli valmisolek 2023./2024. õppeaastaks 
3. Klassi täituvuse piirnormi suurendamine 
4. Arvamuse avaldamine Haabneeme Kooli õppekava muudatusettepanekute kohta. 
5. Arvamuse avaldamine Haabneeme Kooli vastuvõtutingimuste ja -korra kohta 
6. Ettepanekud kooli 2024. aasta eelarve koostamise kohta 
7. Jooksvad küsimused 
 
Esimesena arutati päevakorrapunkti 3. 
 
3. Klassi täituvuse piirnormi suurendamine 
 
Sel aastal on vaja suurendada ainult ühe klassi (7.b) täituvuse piirnormi. Muude klasside 
õpilaste arv vastab piirnormile, 24 õpilast. Kooli juhtkond annab hoolekogu liikmetele teada, et 
seoses moodulklasside demonteerimisega on kool väga täis ja vabu ruume ei ole. Loodetavasti 
jõutakse kokkuleppele mõne täiendava klassiruumi osas Artiumis. 
  
Hoolekogu esimees palub abivallavanemal jälgida, et Artiumi lisaruumide läbirääkimised 
toimuksid järgmise õppeaasta eel koolijuhtidega ühiselt, mitte põhimõttel „kes ees, see mees“. 
  
Otsus: hoolekogu otsustas ühehäälselt, et 7.b klassi õpilaste arvu suurendatakse üheks 
õppeaastaks 24 õpilaselt 26 õpilastele. 
 
4. Arvamuse avaldamine Haabneeme Kooli õppekava muudatusettepanekute kohta. 
Õppekava puhul muudame hindamisjuhendit: muutub see, et III kooliastmes hinnatakse kõiki 
aineid eristavalt (sh andeained). 

Otsus: hoolekogu liikmed avaldasid arvamust ja võtsid info teadmiseks. 

5. Arvamuse avaldamine Haabneeme Kooli vastuvõtutingimuste ja -korra kohta. 

Vastuvõtu korra puhul muutub see, et vanemad peavad kõik avaldused esitama keskkonnas 
ARNO. Koolile enam avaldusi ei esitata. 
 
Muudatuse eesmärk on infot tsentraliseerida ja muuta koolidirektorite töö kooliaasta alguses 
kergemaks. 



Otsus: hoolekogu liikmed avaldasid arvamust ja võtsid info teadmiseks. 

6. Ettepanekud kooli 2024. aasta eelarve koostamise kohta 
Hoolekogu esimees esitas järgmised ettepanekud ja küsimused: 
  

1. Mis on saanud (väike)klassiruumide juurde ehitamise plaanist (Karulaugu lasteaia 
majas II. korrusel)? Kas selleks vajalik summa on eelarvestatud? Võib-olla suurendaks 
moodulseintega hoone loomine paindlikkust ja võimaldaks hoonet efektiivsemalt 
kasutada. 
2. Väga vajalik oleks klassiruumide ja koridoride sanitaarremont. 
3. Juba aastaid oleme püüdnud koolimaja fassaadile hankida kella ja kooli nimega 
tahvlit, ilma milleta on päästeametil raskusi hoone leidmisega. 
4. Kool tähistab kümnendat juubelit, kas on kavas ka pidustusi? Kas nende tegevuste 
kulud on eelarves? 
5. Haabneeme Kool on Viimsi vallas ainuke kool, millel puudub oma mikrobuss, millega 
on võimalik nt õpilasi võistlustele toimetada. Võib-olla on hea mõte vahetada praegune 
sõiduauto 9-kohalise mikrobussi vastu? 
6. Kas õpetajatel on töö tegemiseks kõik vajalik olemas? Kuidas arvutitega on? Tekkis 
diskussioon – tuleb välja, et osa arvuteid on 14 aastat vanad. See on juba küberohutuse 
teema, kuidas kaitsta isikuandmeid nii vanadel seadmetel (ilma toeta). Marju Aolaid 
lubas valla IT-osakonnalt uurida, kuidas sai tekkida selline olukord. Hoolekogu liikmed 
tegid ettepaneku, et vald vahetaks jooksvalt välja kõik valla asutustes kasutusel olevad 
aegunud arvutid. Ajakohased arvutid ei tohiks olla osa eelarve koostamise arutelust, 
need peaksid kuuluma kõigi õpetajate põhitöövahendite hulka. 

  
Hoolekogu esimees küsib, kuidas on korraldatud eelarve koostamise protsess, ning avaldab 
lootust, et kui eelarvest tuleb eemaldada planeeritud kulusid, mille kooli juhtkond on 
eelarvesse lisanud, ei tehta seda sel aastal enam ilma läbirääkimisi pidamata. Oleme kõik 
teadlikud eelarveraskustest, kuid loodame, et sel aastal saame planeeritud kulutuste üle ausalt 
ja avatult arutada. 
 
Koosolek jätkus päevakorrapunktiga 1. 
 
1. Kokkuvõte 2022./2023. õppeaastast 
Möödunud õppeaastaga võib rahule jääda, enamik eesmärke sai täidetud, planeeritud üritused 
korraldatud. Ka 9. klasside eksamitulemustega võib rahule jääda. Kõik 9. klasside lõpetajad 
läksid edasi õppima.  
Igas klassis on nutitahvel; riietusruumid said remonditud. 
 
2. Kooli valmisolek 2023./2024. õppeaastaks 
Korraldati uus koristushange.  
Tööle tuleb uus inglise keele õpetaja. 



Põhikooli lõpueksamid toimuvad 29. aprillist 16. maini; gümnaasiumide sisseastumiskatsed 
algavad alles pärast eksameid. Jõuluvaheaeg algab 20. detsembri asemel 22. detsembril; 
plaanime kooliaasta lõpetada 7. juunil (reedel). 
Kavas on ka kooli juubeliaasta üritused; Erasmuse projektid, et pakkuda õpirännet; läbipõlemise 
ennetamise koolitus 9. klassi õpilastele, aga ka vanematele ja õpetajatele. 
  
7. Jooksvad küsimused 
Jooksvaid küsimusi ei olnud. 
 
Koosolek lõppes 19.00. 
 


